

AVIS PUBLIC

AVIS PUBLIC est par les présentes donné que le Conseil municipal de Côte Saint-Luc tiendra une séance extraordinaire le 20 novembre 2024 à 19h, à l'Hôtel de Ville situé au 5801, boulevard Cavendish, concernant l'adoption du projet de règlement de zonage de la Ville de Côte Saint-Luc et des projets de règlements y afférents.

DONNÉ à Côte Saint-Luc ce 13^{ième} jour de novembre 2024.


Pascale Tanguay
Greffière

Pour plus d'information, veuillez communiquer avec l'assistante-greffière au 514 485-6800 poste 1704 ou au fagbognihoue@cotesaintluc.org

PUBLIC NOTICE

PUBLIC NOTICE is hereby given that the Municipal Council of Côte Saint-Luc will be holding a Special Council Meeting, on November 20, 2024 at 7:00 p.m., at City Hall located at 5801 Cavendish Boulevard concerning the adoption of the Zoning draft by-law of the City of Côte Saint-Luc and related draft by-laws.

GIVEN in Côte Saint-Luc this 13th day of November 2024.


Pascale Tanguay
City Clerk

For further information, please contact the Assistant City clerk at 514 485-6800 x 1704 or at fagbognihoue@cotesaintluc.org